

# 香港浸會大學中醫專科診療中心 結束營業安排通知



## Arrangements for the cessation of operation at HKBU Chinese Medicine Specialty Centre

由於即將租約期滿，香港浸會大學中醫專科診療中心 (簡稱「尖沙咀街福診所」) 將於 2024 年 6 月 23 日起停止營業。駐診醫師將被調派至其他浸大中醫診所為您提供服務。我們將會更新有關醫師調派的安排，敬請留意。

醫師調診後，若您是尖沙咀街福診所的病人且需要使用醫療券，在預約時，請向我們的電話中心職員查詢該醫師的駐診診所，並了解最新的醫療券提供狀況，以確保您能順利就診。

我們再次為帶來的不便深感抱歉。如果有任何疑問或需要進一步協助，請隨時與我們聯繫：2721 2678。

感謝各位一直以來對於浸大中醫的支持與信任!

Due to the upcoming expiration of the lease, the Hong Kong Baptist University Chinese Medicine Specialty Centre (TST KF Clinic) will cease operations starting from 23<sup>rd</sup> June 2024. Our Chinese Medicine Practitioners will be relocated to other HKBUCM clinics. Further notice regarding the relocation arrangements of our CMPs will be released in due course.

If you are a patient of the TST KF Clinic and require the use of Health Care Vouchers (HCV), please inquire with our hotline staff during the appointment booking process regarding the arrangement of alternative clinics and the availability of HCV acceptance after the relocation of CMPs. This will ensure a smooth consultation process for you.

We sincerely apologize for any inconvenience caused. If you have any questions or require further assistance, please feel free to contact us at 2721 2678.

We would like to express our gratitude for your continuous support and trust in HKBUCM.

Thank you for your kind attention.

臨床部

Clinical Division

如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

If there is any inconsistency or ambiguity between the Chinese version and the English version, the Chinese version shall prevail.